



CHINESE TAIPEI GATEBALL ASSOCIATION

中 華 台 北 槌 球 協 會

Room 907, No. 20 Chu-Lun Street, Taipei, Taiwan 台北市朱崙街 20 號 907 室

Tel: 886-2-2771-8928 Fax:886-2-2778-3082 Email:gateballco@gmail.com

RE: INTERNATIONAL GATEBALL CHAMPIONSHIP
YUNLIN 2019

Dear Sir/ Madam,

We are happy to inform you that International Gateball Championship Yunlin 2019 will be held in Oct.26th to 28th, 2019 in Yunlin, Taiwan.

We sincerely invite you and your teams to come to participate in the championship and visit Yunlin. Yunlin is located at the central-south portion of western Taiwan, is known for its agriculture products, such as rice, tea, and fruits.

For more information about this championship, please refer to the attachment. We look forward to hearing from you and meeting you.

2019 年雲林國際槌球錦標賽

敬啟者：

本會謹訂於 10 月 26 日至 28 日在雲林縣舉辦 2019 年雲林國際槌球錦標賽。

誠摯的邀請 貴單位組隊參加比賽並參觀雲林的人文風景。雲林位於台灣中南部，有多項有名的農特產，如白米、茶葉、水果等。

相關比賽資訊請參考附件，竭誠歡迎 貴單位派隊參加，期待您組隊來台灣交流！

Chinese Taipei Gateball Association

